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Írásbeli választ i génylő kérdés
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Tisztelt Elnök úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 .
§ (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály Nemzetgazdasági Miniszterne k

„Elindult-e már bármilyen hivatalos vizsgálta NAV-on belül а kitiltási botrány óta?” címmel.

Tisztelt Varga Mihály Miniszter Úr !

А kitiltási botrány kirobbanása óta tudomásunk szerint valódi, а korrupciós gyanút kivizsgáló eljárás ne m
indulta Nemzeti Adó- és Vámhivatalon belül, ugyanakkor több nehezen magyarázható eljárásról i s
információk jelentek meg а sajtóban .

Elindult-e már bármilyen hivatalos vizsgálta NAV-on belül а kitiltási botrány óta? Ha igen azt ki rendelte e 1
és ki felügyeli hivatalosan а vizsgálatot?

Válaszait előre is köszönöm !

2014. november 18 .

Dr. Szél Bernadett

országgyű lési képviselő (LMP )

Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben
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